
 

VASTGESTELD VERSLAG VERGADERING OMGEVINGSRAAD 

WINDMOLENPARK ELZENBURG-DE GEER (OR-EDG) op 12 

november 2019 
 

 

Aanwezig: Herman Klitsie (voorzitter), Roger Strik (dorpsraad Berghem), Leo Bokmans en Harm van Uden 

(dorpsraad Megen-Haren-Macharen), Liesbeth Hoeks en Hans Megens (Bewonersplatform), Rob Rietveld 

(NLVOW, voorzitter), Hans Hollebek (buurbedrijven / MSD), Ruud Megens (ECO), Michiel Moret (De 

Wachtmeesters), Pieter van den Heuvel (ECO), Maureen Bekke en Eric Lucas (Pure Energie, voorheen 

Raedthuys), Frenkel Beerens en Marjan Vernooij (gemeente Oss).  

 

Afwezig: Henk van Gestel en Martin van Erp en (Bewonersplatform), Jan van Leest (dorpsraad Berghem), Ruud 

Megens (ECO).  

 

Agendaleden (niet aanwezig): Bas van de Kar (IVN), Mark Leenman (wijkraad Schadewijk). 

 

 

 

Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom.  

 

 

Mededelingen 

. Info over plannen Duurzame Polder en/of Stijbeemden 

De Gemeente Oss heeft al eerder een principeverzoek voor Stijbeemden ontvangen. Het college 

nam hier nog geen besluit over. Men wilde eerst de vaststelling van de begroting door de 

gemeenteraad afwachten. De begroting is op 7 november vastgesteld. We wachten nu af wanneer 

het college een principebesluit neemt.  

Er zijn eind oktober / begin november 4 bewonersavonden over Duurzame Polder. Men informeert 

de bewoners daar over de verkenning van het gebied. Deze is bijna afgerond. In het 1e kwartaal 

van 2020 besluiten de colleges/GS of men wel/geen duurzame energieopwekking in die polder wil. 

Zo ja, dan zijn er 3 perspectieven waaruit men kan kiezen: maximale energieopwekking, autonome 

ontwikkeling en integrale ontwikkeling.  

De gemeente informeert de OR-EDG voortaan elke vergadering over de stand van zaken van deze 

projecten.  

 

 

Vaststellen verslag en actielijst van 9 oktober 2019 

De vergadering stelt het verslag van de vergadering van 9-10-2019 vast.  

N.a.v.: de gemeente zet de Participatieovereenkomst met Pure Energie nog in de dropbox (N.B. 

afgerond).  

Lijst actiepunten:  

De punten 4 en 6 zijn al eerder afgehandeld en dus van de lijst verwijderd.  

Stand van zaken van de overige punten: zie de actiepuntenlijst.  

  



 

Presentatie bouwproces  

Erik Lucas van Pure Energie informeert de OR-EDG over het bouwproces. Hij is de projectmanager 

voor de bouwfase van EDG. De presentatie komt in de dropbox.  

 

De OR-EDG wil Enexis een keer uitnodigen in de vergadering, oa over verkeersbewegingen. De 

gemeente vraagt Enexis dat ná de opdrachtverstrekking aan hen.  

 

De OR-EDG vraagt om het aanlegtransport zoveel mogelijk via het kanaal te laten lopen.  

Pure Energie vertelt dat de leverancier verantwoordelijk is het transport van de onderdelen én voor 

de bouw naar en op de bouwlocatie. Pure Energie maakt het verkeersplan. De gemeente 

beoordeelt dit plan en geeft eventuele vergunningen (bv tijdelijke verkeersbesluiten) af. Voor de 

grote onderdelen vraagt de leverancier een transportvergunning aan bij Rijkswaterstaat. De 

gemeente heeft daar wel invloed op.  

Pure Energie probeert zoveel mogelijk rekening te houden met deze wens van de OR-EDG.  

 

De OR-EDG vraagt of gecontroleerd wordt of het heien van de palen trillingen veroorzaakt. 

Pure Energie bevestigt dit, maar men heit waarschijnlijk met behulp van vibropalen. Dan is er 

boven 30 m afstand geen sprake meer van trilling, wel van geluid. Pure Energie moet de 

sonderingsonderzoeken (naar de grondkwaliteit) nog uitvoeren. Dan weet men hoeveel heipalen er 

nodig zijn.  

 

Gebruikt Pure Energie worteldoek voor de gebroken puin voor de toegangsweg en de bouwplaats? 

Pure Energie zegt dat dit meestal wel het geval is. Dit is ter voorkoming van verspreiding van puin 

over de akker. Pure Energie zegt toe worteldoek te gebruiken voor Elzenburg-De Geer.  

 

Zijn er meer projectleiders in de bouwfase? 

Ja, Erik Lucas voor de civiele techniek. Een ander voor veiligheid, en één voor de funderingen. 

Daarboven is er één verantwoordelijke hoofdprojectleider voor de Pure Energie.  

 

Als de bouwwerkzaamheden concreter worden, dan komen PE en de wachtmeesters daarop terug 

in de OR-EDG (dit staat ook al op de lijst met nog te bespreken onderwerpen).  

 

Lijst bespreekpunten actualiseren en op datum zetten 

De OR-EDG neemt de lijst door en actualiseert deze: schrapt wat niet aan de orde hoeft te komen, 

en dateert waar dat nu al kan.  

Deze onderwerpen vervallen: stikstofproblematiek, boren of heien, educatieve doeleinden, 

participatieovereenkomst gemeente – Pure Energie, bodemgesteldheid en veiligheid, communicatie 

voortgang, communicatieplan, handhavingsprotocol. 

Samenvoegen tot één punt: hoogte bijdrage Omgevingsfonds + Omwonendenvergoeding.  

De gemeente past de lijst hierop aan. 

 

Geluid: Pure Energie en De Wachtmeesters verwachten niet dat er nog maatregelen nodig zijn om 

de overlast/hinder te verminderen, gezien de verlaagde geluidsnorm van 42 dB Lden. Pure Energie 

checkt of het nodig is om dit nog in de OR-EDG te bespreken.  

  



 

Bespreken voorbeeld “Gebiedsfonds Wieringermeer” (Duurzaamheidsfonds) 

Deze staat in de dropbox. We bespreken deze de volgende vergadering.  

 

Uitgangspunten buren- en dorpenregeling (Omgevingsfonds) 

Deze staat in dropbox. We bespreken deze de volgende vergadering.  

De regeling geldt voor woningeigenaren binnen een straal van 1000 m tot een windmolen.  

We bespreken dan ook hoe we de gelden van het Omgevingsfonds verdelen onder dorpen/wijken. 

NLVOW bereidt dit voor.  

 

Communicatie  

Pure Energie licht het communicatieplan voor het bouwproces toe. Dit plan is afgestemd met De 

Wachtmeesters en met de gemeente. Pure Energie en De Wachtmeesters gaan gezamenlijk 

communiceren over het bouwproces. De Wachtmeesters gaat daarnaast ook zelf communicatie 

over het verwerven van middelen (de verkoop van aandelen). De presentatie komt nog in de 

dropbox. 

De communicatie van en door de gemeente neemt vanaf nu af. De gemeente communiceert nog 

wel over de uitspraak van de Raad van State.  

Pure Energie en De Wachtmeesters stemmen alle communicatie wel af met de gemeente. Er kan 

toch ‘spanning’ ontstaan op het moment dat er politieke druk wordt uitgeoefend. De 3 partijen zijn 

zich hiervan bewust en hebben hier aandacht voor.  

 

Als Pure Energie en De Wachtmeesters communiceren, bv met de media, dan hebben zij dit eerst 

besproken met de OR-EDG. Ook de belanghebbenden zijn vooraf altijd al geïnformeerd.  

Pure Energie en De Wachtmeesters gaan in principe niet communiceren via social media. Ze 

monitoren dit wel. En ze overleggen nog met de gemeente, wat de gemeente hierin voor hen kan 

betekenen. 

De communicatiekalender is nog niet beschikbaar. Deze komt later nog op de agenda van de OR-

EDG.  

 

Pure Energie en De Wachtmeesters organiseren het klachtenmanagement via één “deur”, voor een 

eenduidige registratie.  

Er kunnen ook klachten bij de gemeente binnen komen. De gemeente regelt zelf dat deze op de 

juiste plek terecht komen.  

De crisiscommunicatie stemt Pure Energie nog af met de gemeente (N.B. is geregeld).  

 

Pure Energie (Maureen) en de gemeente (Marjan) plannen een excursie voor de OR-EDG en andere 

belangstellenden naar windpark Deil. We gaan hierover, tegelijkertijd met de uitnodiging voor de 

Omgevingsavond (vindt plaats begin februari), in één keer communiceren. 

Pure Energie legt uit dat er vanwege veiligheidseisen beperkt rondleidingen op het bouwterrein 

EDG mogelijk zijn. Pure Energie regelt misschien wel een uitkijkpunt (hoge keet), net buiten het 

bouwterrein.  

Pure Energie en De Wachtmeesters kiezen er bewust voor om geen loket op de bouwplaats te 

hebben. Er is wel altijd iemand aanwezig op de bouwplaats, die men aan kan spreken. 

 

Pure Energie, De Wachtmeesters en de gemeente Oss evalueren tussentijds hoe de gezamenlijke 

communicatie loopt.  

 

Pure Energie (Maureen Bekke tijdens de bouwfase) vraagt om direct met haar contact te zoeken 

als er wat speelt, ook vanuit de omgeving. De OR-EDG is een belangrijke groep voor de 

exploitanten. Men wil dan ook graag met elkaar in gesprek blijven. De OR-EDG spreekt af om open 

en eerlijk met elkaar te blijven communiceren.  



 

Agendapunten volgende vergadering op 11 december 2019 

.Vaste punten: 

- Mededelingen: stand van zaken Duurzame Polder en Stijbeemden, 

- Vaststellen verslag vorige vergadering en lijst actiepunten,  

- Communicatie, 

- Agendapunten volgende vergadering.  

.Overige punten: 

- Handhavingsprotocol (gemeente) 

- Duurzaamheidsfonds op hoofdlijnen (De Wachtmeesters) 

- Financiële participatie (De Wachtmeesters) 

- Buren- en dorpenregeling = Omgevingsfonds (NLVOW) 

 

 

Rondvraag en sluiting 

De volgende vergaderingen (op 11-12, 22-1, 19-2 en 18-3) starten allen om 19.30 uur (dus niet om 

20.00 uur).  

De vergadering sluit om 21.50 uur.   

  



 

ACTIEPUNTEN OR-EDG 

 

NR DATUM ONDERWERP WIE STAND VAN 

ZAKEN 

0. Uit KBG In de opinienota voor het Duurzaamheidsfonds ook de 

kostenstructuur in afwegingen meenemen, bv van de 

ambtelijke kosten 

Gemeente / 

ESCOSS 

Agenda 11-12-

2019, dus hier 

afgehandeld 

8. 9-9-2019 Hoe gaat OR-EDG verder ná maart 2020?  Allen tzt 

9. 10-9-2019 IVN expliciet uitnodigen in OR-EDG áls voor hen 

belangrijke onderwerpen op de agenda staan, zoals bv 

het Inrichtingsplan 

Gemeente  

10. 10-9-2019 Informeren over ontwikkelingen Duurzame Polder en 

Stijbeemden 

Gemeente Voortaan vast 

agendapunt, 

dus geen 

actiepunt. 

11. 10-9-2019 Handhavingsprotocol Gemeente Op agenda 11-

12-2019, dus 

hier afge-

handeld. 

12. 10-9-2019 Planning: informeren als er vertraging is Gemeente  

13. 10-9-2019 Info over Duurzaamheidsfonds Wieringermeer in 

dropbox 

NLVOW afgehandeld 

14. 10-9-2019 GIS-lijst maken (afstanden van alle omliggende 

woningen tot de 4 windmolens) 

Gemeente Aangeleverd, 

dus afge-

handeld. Op 

agenda 11-12. 

15. 10-9-2019 Planschade: wanneer aan de orde? Gemeente Staat op lijst, 

dus kan hier 

weg. 

16. 10-9-2019 0-Meting gezondheid: verzoek van NLVOW aan Oss om 

aan te sluiten bij dit onderzoek (nav GGD-onderzoek) 

Gemeente Afspraak gem 

+ NLVOW 

17. 10-9-2019 Bouwproces: gedetailleerde info PE / WM’s Staat op lijst, 

dus kan hier 

weg.  

18. 10-9-2019 Info-avond voor omwonenden organiseren, ism 

dorpsraden en bewonersplatform 

PE / gem 

(mv) 

Begin febr 

19. 12-11-2019 Aanspreekpunt / meldpunt voor klachten tijdens de 

bouwfase 

 PE  

20. 12-11-2019 Excursie naar windpark Deil (begin 2020) PE (mb) / 

gem (mv) 

 

21. 12-11-2019 Enexis uitnodigen ná de opdrachtverstrekking aan hen gem tzt 

22. 12-11-2019 Tegelijkertijd communiceren over info-avond én 

excursie 

PE/DWM/gem  

 

Oss, 12-12-2019.  
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